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Z á p i s 

 
ze 12. jednání Finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 1. 9. 2014 od 10.30 hod.  
v RegioCentru Nový pivovar, Hradec Králové 

 
 

 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
 
Omluveni: Veselý, Orgoníková 
 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení, přivítání přítomných, představení a schválení přizvaných hostů, schválení 
programu jednání, volba ověřovatele zápisu  

 
2.  Zdravotnictví – výsledky hospodaření k 31. 7. 2014 a výhled hospodaření do konce roku 

2014, představení předsedy Zdravotnického holdingu KHK a. s. MUDr. Jiřího Skřivánka; 
představení předsedy představenstva oblastní nemocnice Náchod Ing. Zbyňka 
Chotěborského (pozváni: PharmDr. Jana Třešňáková – členka Rady KHK pro odvětví 
zdravotnictví; Ing. Josef Prokeš – ekonom Zdravotnického holdingu KHK a. s.;  
MUDr. Jiří Skřivánek, MBA. – předseda představenstva Zdravotnického holdingu KHK, 
a. s., Ing. Zbyněk Chotěborský – předseda představenstva oblastní nemocnice Náchod) 
 

3.  Výsledek auditů obcí Královéhradeckého kraje – seznam nedostatků (pozváni: Richard 
Holenda – vedoucí oddělení metodiky a kontroly)  

 
4.  Návrh na 3. změnu rozpočtu Královéhradeckého kraje pro rok 2014 (pozváni: Věra 

Kopřivová – oddělení rozpočtu a financování; Ing. Vladimír Soběslav – vedoucí 
ekonomického odboru) 
 

5.  Rozbor hospodaření Královéhradeckého kraje za 1. pololetí 2014 (pozváni: Věra 
Kopřivová – oddělení rozpočtu a financování; Ing. Vladimír Soběslav – vedoucí 
ekonomického odboru) 
 

6. Různé - daňové příjmy a půjčky Královéhradeckého kraje 
 

7. Závěr        
     

Jednání v 10.35 hodin zahájil a řídil předseda Finančního výboru Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje Ing. Petr Kebus, který přítomné uvítal a vyjádřil se k materiálům, 
které byly distribuovány před jednáním. 
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K bodu 1 
 
Zahájení, přivítání přítomných, představení a schválení přizvaných hostů, schválení 
programu jednání, volba ověřovatele zápisu MUDr. Petra Lochmana 
 

- schválen program 12. jednání Finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje; 

- schválena přítomnost přizvaných hostů při jednání finančního výboru; 
- ověřovatelem zápisu zvolen MUDr. Petr Lochman 

 
 

 
Hlasování: 

 
  I. Pro  -  10 II. Pro  - 9  
   Proti  -  0  Proti  - 0 
   Zdržel se -  0  Zdržel se - 1 
 
 
USNESENÍ VF/12/68/2014 
Finanční výbor zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. s c h v a l u j e 
 
§ přítomnost hostů: PharmDr. Jany Třešňákové, Ing. Josefa Prokeše, MUDr. Jiřího 

Skřivánka, Ing. Zbyňka Chotěborského, Věry Kopřivové, Bc. Anety Satrapové, 
Richarda Holendy a Ing. Vladimíra Soběslava na jednání Finančního výboru 
Zastupitelstva Královéhradeckého kraje dne 1. 9. 2014; 

§ program 12. jednání Finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje; 
 

 
II. v o l í 
 
MUDr. Petra Lochmana ověřovatelem zápisu. 

 
 
 
K bodu 2 
 
Zdravotnictví – výsledky hospodaření k 31. 7. 2014 a výhled hospodaření do konce roku 
2014, představení předsedy Zdravotnického holdingu KHK a. s. MUDr. Jiřího Skřivánka; 
představení předsedy představenstva oblastní nemocnice Náchod Ing. Zbyňka 
Chotěborského 
 

- pozván MUDr. Jiří Skřivánek – předseda představenstva Zdravotnického holdingu 
Královéhradeckého kraje a. s., který se členům finančního výboru představil a zároveň 
představil svou vizi o vedení Zdravotnického holdingu Královéhradeckého kraje a. s.  
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- dále MUDr. Skřivánek seznámil členy finančního výboru s výsledky hospodaření  
k 31. 7. 2014 a vyjádřil naději, že by na konci roku mohly zbýt určité finanční prostředky 
na uhrazení části ztrát z minulých let 

- výhled plánu hospodaření pro příští rok by MUDr. Skřivánek chtěl stavět realističtěji 
oproti minulým letům, ve spolupráci se všemi nemocnicemi za účelem vyrovnaných 
rozpočtů 

- Ing. Kebus zmínil otázku výše zdravotnických poplatků přispívaných státem (pokud 
nebudou zrušeny) 

- Ing. Puš se dotázal na vliv organizačních změn (pokud a zda nějaké nastaly) na výsledky 
hospodaření, načež mu bylo odpovězeno, že organizační změny se teprve chystají 

- Ing. Kebus požádal pro příště o rozšířenější strukturu podkladových materiálů pro členy 
finančního výboru 

- Pozván Ing. Zbyněk Chotěborský – předseda představenstva oblastní nemocnice Náchod, 
který se členům finančního výboru představil a zároveň pohovořil o jeho vizi vedení této 
nemocnice (především po finanční stránce) 

- P. Maček se dotázal na řešení externích služeb nemocnice 
- Ing. Táborský se dotazoval na počet lékařů, kteří mají i své soukromé praxe přímo 

v nemocnici 
- MUDr. Lochman se dotázal na podobu projektu přestavby oblastní nemocnice Náchod 

(zda zůstal dle původního plánu či nastaly nějaké změny) 
 

 
Diskutující: Skřivánek, Kebus, Táborský, Lochman, Puš, Chotěborský, Maček, Svatý, Kalenda 

 
 
Hlasování: 

I. Pro  -    10 
Proti         -   0 

  Zdržel se -    0   
 
USNESENÍ VF/12/69/2014 
Finanční výbor zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
 
 

I. b e r e   n a   v ě d o m í 
 
výsledky hospodaření Zdravotnického holdingu KHK a. s. k 31. 7. 2014 a výhled 
hospodaření do konce roku 2014 
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K bodu 3 
 
Výsledek auditů obcí Královéhradeckého kraje – seznam nedostatků 
 

- pozván Richard Holenda – vedoucí oddělení metodiky a kontroly, který vysvětlil systém 
hodnocení auditů obcí a způsob, jakým se provádí kontrola ze strany auditorů KÚ 
i soukromých auditorů a seznámil členy finančního výboru s výsledky auditů obcí 
Královéhradeckého kraje (lépe řečeno se seznamem nedostatků) 

- Ing. Táborský upozornil, že pokud má obec špatné hodnocení, neměl by kraj přispívat 
dané obci žádnými finančními prostředky 

- R. Holenda požádal členy finančního výboru, aby tento materiál dále nešířili soukromým 
osobám, jelikož je to pouze interní informace (oficiální výsledky kontroly auditorů  
by měla mít každá obec vyvěšené na své úřední desce) 

- pan Maček se jako starosta obce Borohrádek podělil o zkušenosti s prací auditorů KÚ 
KHK a pochválil je za perfektní součinnost, metodiku a celkovou spolupráci 

 
 

 
Diskutující:   Holenda, Táborský, Franc, Kalenda, Maček 
 
Hlasování: 

I.    Pro  -  9  II.        Pro  - 9 
  Proti  -  0   Proti   -  0 
  Zdržel se -  0   Zdržel se - 0 
 
 
USNESENÍ VF/12/70/2014 
Finanční výbor zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. b e r e  n a  v ě d o m í 
 
výsledky auditů obcí Královéhradeckého kraje – seznam nedostatků  
 
II. d o p o r u č u j e 
 
vedoucímu ekonomického odboru Ing. Vladimíru Soběslavovi, aby o výsledcích 
provedených kontrol informoval obce s rozšířenou působností v Královéhradeckém 
kraji  
 
 

 
K bodu 4 
 
Návrh na 3. změnu rozpočtu Královéhradeckého kraje pro rok 2014   
 

- pozváni: Ing. Soběslav, vedoucí ekonomického odboru a V. Kopřivová, vedoucí oddělení 
rozpočtu a financování, kteří seznámili členy finančního výboru s návrhem na 3. změnu 
rozpočtu Královéhradeckého kraje pro rok 2014 

 
 

Diskutující: Soběslav, Táborský, Kalenda, Kebus, Franc, Skřítecká, Puš 



 5

 
Hlasování: 
   Pro  -  8 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
USNESENÍ VF/12/71/2014 
Finanční výbor zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. s c h v a l u j e 
 

návrh na 3. změnu rozpočtu Královéhradeckého kraje pro rok 2014 
 

 
 
K bodu 5 
 
Rozbor hospodaření Královéhradeckého kraje za 1. pololetí 2014 
 

- pozváni: Ing. Soběslav, vedoucí ekonomického odboru a V. Kopřivová – vedoucí 
oddělení rozpočtu a financování, kteří seznámili členy finančního výboru s rozborem 
hospodaření Královéhradeckého kraje za 1. pololetí 2014 

 
 
 
Diskutující: Soběslav, Táborský, Lochman, Puš 
 
Hlasování: 
 Pro  -  9 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
 
USNESENÍ VF/12/72/2014 
Finanční výbor zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. b e r e  n a  v ě d o m í 
 
rozbor hospodaření Královéhradeckého kraje za 1. pololetí 2014 

 
 
K bodu 6 
 
Různé - daňové příjmy a půjčky Královéhradeckého kraje 
 
- pozváni: Ing. Vladimír Soběslav, vedoucí ekonomického odboru Krajského úřadu 

Královéhradeckého kraje, který seznámil členy finančního výboru se stavem daňových 
příjmů a půjček Královéhradeckého kraje k 31. 8. 2014  

- Ing. Kebus informoval, že rozpočet KÚ KHK na rok 2015 je již téměř připraven 
 
 
Diskutující: Kalenda, Táborský 
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Hlasování: 
I. Pro  -  9  

Proti  -  0   
 Zdržel se -  0   
 

 
USNESENÍ VF/12/73/2014 
Finanční výbor zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

I. b e r e  n a  v ě d o m í 
 

daňové příjmy a půjčky KHK 
 

Závěr  
 

Předseda poděkoval členům finančního výboru za účast na jednání a vzhledem k tomu,  
že byly vyčerpány všechny body programu, v 12.45 hodin jednání ukončil.  

  
 
 

 
Zapsala: Martina Pultrová, tajemnice  

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 

 


